
    اندیشمندان وخبرگان این امت در جهت تبیین حقایق دین گام بردارند

  

آیت االله محمدی قائینی، استاد حوزه علمیه قم در گفت و گو با خبرنگار حوزه اندیشه خبرگزاری تقریب

ضمن تبریک به مناسبت هفته وحدت، دوری از استضعاف را بسیار مهم دانست و اظهار داشت: خداوند متعال

در قرآن کریم می فرماید: "وَنُريدُ أَن نَمُنَّ عَلَى الَّذينَ استُضعِفوا فِي الأَرضِ

وَنَجعَلَهُم أَئِمَّةً وَنَجعَلَهُمُ الوارِثينَ" یعنی اگر چه دنیا در دست ظالمین ،غاصبین و

جابرین بوده است،اما اراده حتمی ما بر این است که در نهایت، زمین در اختیار بندگان صالح خدا

خواهد بود.

وی افزود: مسئله استضعاف، مادی نیست بلکه استضعاف فرهنگی و حقیقی است که با آمدن پیامبراسلام(ص) و

آوردن قرآن کریم و تفسیر آن توسط اهل بیت(ع) حقیقت دین برای انسان ها به طور کامل روشن می شود.

وی ادامه داد: اگر بخواهیم این وعده الهی تحقق پیدا کند باید از استضعاف دوری کرد؛ خدای متعال به

برکت انقلاب اسلامی، مقدمه این امر بزرگ را در دنیا محقق و طنین انداز کرد. اندیشمندان و متفکران

عالم به سوی قرآن گرویده اند و صدای مظلومان و مستضعفینی که حتی مسلمان نیستند، به گوش جهانیان



رسیده است.

این عالم شیعه تصریح کرد: در دورانی که ظلم به اوج خود رسیده  و به اسم ترقی، آزادی، دموکراسی و

کمال،  چه گناه ها و ظلم هایی که انجام نمی شود؛ کار امت اسلامی است که با کمک دانشمندان ،

اندیشمندان و خبرگان این امت در جهت تبیین حقایق دین گام بردارند.

وی عنوان کرد: در این میان متاسفانه امت اسلامی اکنون گرفتار صهیونیست های غاصبی شده است که خانه

ها را تخریب کرده و مردم بی دفاع را سلاخی می کنند،  سالخوردگان ، کودکان و زنان را می کشند و به

اسم بشریت و دین و قانون خواهان نسل کشی هستند.

وی در پایان تاکید کرد: بر اهل سنت، تشیع و امت اسلامی است که به پا خیزند و روشنگری کرده و

مقدمات  قیام را برای آنان تبیین کنند. باید  دست به دست هم بدهیم و بدانیم خدا یکی است و یک

جوهره واحده است. اگر همه بر این محور حرکت کنند، می توانیم بشریت را از جهالت های نفسانی نجات

دهیم و دنیایی از صلح و آرامش داشته و برای برقراری سیره و سنت الهی حرکت کنیم.
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